



## **FSK Orientering**

Referat fra udvalgmøde tirsdag den 13.04.2010 hos E'lisa Sørensen, Aprilvej 103.  
Deltagere: Frank, Ole, E'lisa, Ellen og Leo.

### **Dagsorden:**

1. Evt. tilføjelser til dagsordenen.
2. Afholdte arrangementer:
  - 2.1 Årsmøde
  - 2.2 Forårets klubløb.
  - 2.3 FSK-repr. Møde.
3. Kommende arrangementer:
  - 3.1 Træningsløb den 29.04.2010.
  - 3.2 Forårsløbet 08.05.2010.
  - 3.3 Skanska weekend 14-16 maj.2010.
  - 3.4 Divisionsmatch 30.05.2010.
  - 3.5 Skovcup
  - 3.6 1. og 2. Divisionsmatch 22.05.2011
4. Indberetningsskemaer.
  - 4.1 O-posten.
5. Økonomi.
6. O-service.
  - 6.1 Klubadministratorer.
  - 6.2 Opdatering.
  - 6.3 Lånebriker.
7. Klubdragter.
8. Evt. Klubstander (logo).
9. Ungdomsløbere:
  - 9.1 Tilskud til løbsafgift.
  - 9.2 Tilskud til trøjer.
10. Materieldepot.
11. Jobfunktioner.
12. Østkredsen.

### **1.**

Enkelte mindre tilføjelser

### **2.**

#### **2.1.**

Frank har efterfølgende overrakt "Pan-figuren" til Jimmy Hoen.

#### **2.2.**

Forårets klubløb blev godt afviklet i Store Dyrehave 10.04.2010 i fint vejr med 53 deltagere. Lidt færre end forventet. Resultaterne er lagt ud på hjemmesiden.



## FIRMAIDRÆT STORKØBENHAVN

### 2.3.

Forkortelsen for Firmaidræt Storkøbenhavn er af EDB-mæssige årsager (domænenavn) ændret til FSKBH. Vores afdeling hedder fortsat FSK Orientering.

Et forslag om at fjerne punktet "budget" fra afdelingernes årsmøder blev nedstemt.

Der vil formentlig senere blive afholdt et åbent hus arrangement i FSKBH,s "nye" domicil på Knuthenborgvej 24.

### 3.

#### 3.1.

Frank står for træningsløb 29.04.2010. Der vil indgå skridt og kompastræning uden kort.

#### 3.2.

Der er i øjeblikket ingen arrangør. Frank vil forespørge Brüel og Kjær om de kan stå for arrangementet evt. på en senere dato.

#### 3.3.

Skanska weekend foregår 14.-16.. maj i Sverige. Et hyggeligt arrangement, som kan anbefales.

#### 3.4.

Næste divisionsmatch foregår 30.05. i Stenholt Vang. Første start i 3. Div. er kl. 11.00. Efter løbet giver vi en øl eller vand og Ellen har lagt op til at grille pølser.

#### 3.5.

FSK Orientering står for en skovcup 08.09.2010. Claus Wigen er tovholder.

#### 3.6.

FSK Orientering har fået tildelt afvikling af 1. og 2. Divionsmatch 22.05.2011 i Gribskov Syd.

Der blev foreslået forskellige navne til stævneleder og banelægger. Frank arbejder videre med spørgsmålet.

### 4.

#### 4.1.

Der er en række klubber, der ikke har indsendt skemaer over medlemmer. Ole Gold rykker klubberne.

#### 4.2.

Frank følger op på evt. leveringsproblemer.

### 5.

Vor økonomi kan først vurderes, når vi kender antallet af medlemmer. Udvalgets omkostninger til møder og lignende skal dækkes

### 6.

På DOF's hjemmeside under orientering.dk er tilføjet FSK Orientering. Links til KFIU's hjemmeside bibeholdes indtil udgangen af 2010.

#### 6.1

Der blev aftalt flg. omkring klubadministratorer:

Flg. har som administrator adgang til o-service:

E'lisa Sørensen, fast administrator.

Anne-Marie Bech, substitut for E'lisa Sørensen.

Ole Gold, økonomi.



## FIRMAIDRÆT STORKØBENHAVN

Tom P. Neesgaard. Tom er koordinator og indpisker på stafet og divisionsmatcher. Tom vurderer ud fra tilmeldingerne i o-service, om der er behov for at flytte løbere til andre baner m.m. og meddeler dette til E'lisa, der derefter foretager ændringerne i o-service. Udvalget har vedtaget dette for mere entydigt at fastslå, hvem der har ansvaret for ændringer i o-service. E'lisa og Tom aftaler samarbejdet omkring divisionsmatchen 30.05.2010.

Udvalget ser frem til fortsat at kunne trække på Toms store viden og erfaring om o-sporten generelt, børne- og ungeområdet samt kendskab til klubbens medlemmer.

6.2. I o-service har navnene på FSK's udvalg være forkerte. Dette er nu ajourført.

6.3.

Lånebrikker hører tæt sammen med jobbet som klubadministrator. Administrationen af lånebrikkerne overgår derfor til E'lisa Sørensen.

**7.**

Området varetages af E'lisa Sørensen. På grund af faconen (slim line) har det vist sig, at flere løbere skulle have en større trøje end oprindeligt bestilt. Der er derfor foretaget et ekstraind Køb.

**8.**

Der var enighed om at vi skal have en klubstander. Vi ligger inde med en rød/hvid o-skærm i overstørrelse. Ellen arbejder på muligheden for at sætte logo og klubnavn på denne skærm. Det vurderedes, at det ville være forholdsvis dyrt at designe og købe en helt ny stander. Den nuværende "fiskestang" påregnes fortsat anvendt.

**9.**

9.1.

Som angivet i skema på hjemmesiden.

9.2.

Der gives tilskud til én trøje (lang eller kortærmet). En evt. udvidelse af tilskudsordningen må vente til der er større oversigt over klubbens økonomi.

**10.**

Materiellet i FKBU's og KFIU's hidtidige depoter flyttes til nyt depot på den gamle Ellebjerg station, hvor vi har lånt et lokale af DSB. Der skal derefter udarbejdes en materieltegnelse. Frank tager sig indtil videre af denne opgave. Der skal derudover findes et sted hvor forskellig EDB udstyr kan opbevares. Tunnelteltet opbevares fortsat af Bjarne Iversen.

**11**

Frank udarbejder en fortegnelse over jobfunktioner.

**12.**

Frank deltager i kommende møde i Østkredsen.

Der har været forespørgsel om vi ville medfinansiere indkøb af tidtagingsmateriel til ikke o-arrangementer. Det har vi ingen interesse i og har derfor sagt nej.

Næste møde afholdes tirsdag den 18.05.2010 kl 19.00 hos E'lisa Sørensen.

Ref: Leo